
Interpellation KF 20210020  

Vad krävs för att nästa SM-final i handboll kan spelas i Nacka? 

Skurus handbollsdamer vann ett guld för första gången på 16 år. Men de fick spela sina 
hemmamatcher i Stockholm, Eriksdalshallen, därför att Nacka bollhall inte är tillräckligt bra. Det 
riskerar att ge en bild av att Nacka är en underutvecklad kommun. Vi tycker att det är viktigt med att 
vi både har bredd- och elitidrott, så att Nackabor kan utvecklas så som de själva önskar. 

Vi undrar vad som skulle krävas för att en SM-final ska kunna spelas i en hall i Nacka om ett 
Nackalag som Skurus handbollsdamer kvalificerade sig till slutspel i SM och hur kommunen skulle 
kunna medverka till det.  

Därför ställer jag följande frågor till fritidsnämndens ordförande Gunilla Grudevall-Steen: 

Vad krävs för att Nacka bollhall ska bli tillräckligt bra? Upprustning? Utbyggnad? Vad skulle det i 
sådant fall kosta?  

Finns det någon annan bollhall som skulle kunna rustas upp eller byggas ut för att bli tillräcklig? 

Finns det i dagsläget några beslut som kan leda till att vi får en tillräckligt bra bollhall i Nacka för 
handboll på elitnivå? 

 

Lisa Rasmussen 


